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Nederlandse Kring van Beeldhouwers - Verslag & Advies Kascommissie 2024 
 
Het Verslag 
 
Het doel van de kascontrole is zekerheid te geven aan de leden van Nederlandse Kring van 
Beeldhouwers (NKVB) dat het door de penningmeester, namens het bestuur, gevoerde 
boekhouding en de verslaglegging hiervan over 2024 een juiste en volledige weergave van de 
werkelijkheid is.  
 
We hebben hiertoe de uitgaven en inkomsten nagelopen en gecontroleerd. De kascontrole is 
uitgevoerd door de kascommissie 2024 bestaande uit Juul Rameau en Ninette Koning. 
 
De commissie heeft vastgesteld dat de financiële administratie over 2024 toereikend is om een 
oordeel over te kunnen geven. 
 
De volgende controles zijn uitgevoerd:  
 

1. Resultatenrekening  
• De inkomsten bestaan in 2024 voornamelijk uit actieve leden contributie. Alle 

leden hebben in 2024 contributie betaald.  
• De uitgaven zijn met name gericht op activiteiten voor het uitvoeren van 

exposities (huur, expositiekosten en onkosten).  
 

2. Kasboek (ING Rekeningen af- en bijschriften export) 
• De rekeningafschriften zijn gecontroleerd alsmede de aanwezigheid van 

facturen en bonnen.  
• Er zijn hierbij geen noemenswaardige bijzonderheden te vermelden. 

 
3. Balans 

• Het lijkt alsof er in vergelijking met vorig jaar veel meer gelden zijn gegaan 
naar onkostenvergoeding en de post subsidie lijkt hoog. Dit wordt verklaard 
via de expositie Beelden en Bomen uitgekeerde vergoeding aan de 
expsitiedeelnemers. Deze vergoeding is binnengekomen vanuit het Gimborn 
op de balans subsidie.  

• Het valt op dat het verschil tussen inkomen en uitgaven weer is toegenomen 
in 2024 waardoor we flink verder interen op het vermogen.  

• Het banksaldo op de balans klopt met het saldo’s op de ING rekeningen. 
 

4. Terugblik advies kascommissie 2023 
• In reactie op de opmerkingen van de kascommissie over 2023: Het archief is 

(anno nu (feb/25)) nog steeds opgeslagen bij een lid. Het rijksarchief wil het 
archief opnemen. We raden het bestuur aan dit op te pakken, ook in het 
kader van bezuinigingen. 

 
5. Algemene indruk  



 

 2 

• De algemene indruk van de administratie is dat deze er helder en correct 
uitziet. Uitgaven en inkomsten zien er normaal uit en zijn in lijn met de 
doelstellingen van de vereniging.   

• De balans is (vergelijkbaar met vorig jaar) negatief uitgevallen, ca. €5500,- 
 

6. Bijzonderheden 
• We hadden een aantal vragen welke correct zijn beantwoord. We hebben 

geen bijzonderheden te melden. 
 
Het Advies 
 
Het advies van de kascommissie aan de vereniging is  

- te onderzoeken waar uitgaven kunnen worden beperkt. Een eerste aanzet is 
inmiddels door de penningmeester gedaan. Daarnaast zou er bijvoorbeeld kritisch 
gekeken kunnen worden naar welke lidmaatschappen de kring als vereniging heeft en 
of deze allemaal (nog) wenselijk of nodig zijn. 

- om zich in te zetten voor meer inkomsten. Dit kan bijvoorbeeld door het aantrekken 
van fondsen. Bij deze een oproep aan ieder actief lid persoonlijk om dit ter harte te 
nemen en dit met mede-leden op te pakken. 

 
 
De kascommissie adviseert de actieve leden om tijdens de algemene ledenvergadering de 
financiële stukken goed te keuren en décharge te verlenen aan het bestuur 2024. 
 
We danken de penningmeester, Renatus Willemsen, voor zijn inzet in 2024 en voor het 
aanleveren van alle benodigde stukken om de controle te kunnen uitvoeren.  
 
 


